
 

 

 

DAGSORDEN 

Skolebestyrelsesmøde  

tirsdag 20.2.2024 

17.00 – 20.00 inkl. forplejning 

 

Deltagere:  

  

Afbud: 

  

  

Mødeleder:  

Marie/Thomas 

Referent:  

Jacob 

 

Forberedelse: 

Læse bilag 

 

 

 

17.00 – 17.10 Nyt fra Elevrådet 

Der er ikke så mange opdateringer fra 
elevrådet. Elevrådet har dags dato deltaget i en  
børn og unge-høring arrangeret af Gribskov 
Kommune. 
 

v/Magne og Eik 

17.10 – 17.25 Nyt fra personalegruppen 

- Det har i medarbejdergruppen været 
drøftet, at der er generelle bekymringer 
omkring sygefravær hos lærere og 
elever 

- Der har været en del snak/diskussion 
omkring princippet for klassedeling 

- Der er en rå tone i udskolingen 
- Efter forældreforum har der været en 

refleksion, som har ledt til et fælles 
ønske om, at medarbejderne også 
deltager i forældreforum 

 

v/ Susanne og 
Lasse 



 

 

17.25 – 17.45 Nyt fra ledelsen 

- Der er sket en ændring i budget. Dette 
skyldes, at der er enkelte elever, som er 
stoppet på skolen, og at tilskuddene 
fulgte disse elever 

- Der skal afholdes ansættelsessamtaler 
med ny afdelingsleder torsdag i denne 
uge 

- Buskørsel – det evalueres hvad 
kommunikationsprocessen skal være ift. 
at sikre bustransport for elever fra 
Ramløse 

- Klassedannelse: Der foretages ikke 
deling af nuværende 6. årgang, dvs. 
kommende 7. årgang. Bestyrelsen 
bakker op om denne beslutning.  

Tilføjelse: Denne beslutning er efter mødet, og 
inden referatet blev publiceret, blevet ændret, 
da der er kommet nye elever til i distriktet, 
hvilket medfører så højt et elevtal på årgangen, 
at det nu er nødvendigt, at der etableres tre nye 
7.-klasser for nuværende 6. årgang.  
 

v/ Thomas og 
Michael 

17.45 - 18.00 Status på økonomi 
 

v/Thomas 

18.00 – 18.30 Forældreforum – opsamling og videre forløb 
 
Følgende dilemmaer blev drøftet: 

- Reparation af iPads: Ledelsen tager fat 
i at få udarbejdet kontrakter omkring 
skolens udstyr med tilhørende 
erstatningspligt herfor 

- Trafiksituationen:  
o Skolepatrulje: Det trækker ud 

med politiet 
o Ændre retningerne for 

cykelkørsel 
o Konkurrencer for flest cyklister pr 

klasse med konkurrenceopstart i 
foråret 

- Bad efter idræt: Der var opbakning til at 
dette er en prioritet, og forældregruppen 
bakker op om dette. Det skal sikres, at 
der prioriteres tid til at sikre badetid og 
skabe de gode vaner allerede fra 0. 
klasse. Idrætsfagudvalget undersøger, 
om klassekasserne skal spørges til 
finansiering af en ’badehøjtaler’ 

- Spil i undervisningstiden på skolens 
enheder: Dette inkluderes i kontrakten 
omkring skolens udstyr/iPads. Kun 
skolens appleid skal bruges på skolens 
ipad, ikke private appleid.  Der sendes 

v/Thomas, Marie og 
Julie 



 

 

besked hjem til den enkelte 
elev/forældre, hvis det opdages, at 
eleven spiller på enheden i 
undervisningen 

 

18.30 – 19.00 
 

Skolebestyrelsesvalg i foråret - planlægning af 
proces 
 
Der skal være valg til skolebestyrelsen i dette 
forår. 
 
Følgende personer er på valg: 
Sara Glahn 
Mia Kristiansen 
Marie Teglhus Møller 
Kasper Kvalsvik Vinther 
 
Tidsplanen er følgende: 
15. marts: Frist for at udmelde, at der skal være 
valg til skolebestyrelsen. 
15. april: Frist for at melde sit kandidatur 
(skriftligt til Thomas) 
Kort herefter: Det udmeldes, om der er valg. 
 
Hvis der er flere opstillede kandidater, end der 
er pladser i bestyrelsen, skal der afvikles valg. 
Her er tidsplanen følgende: 
22. april: Frist for aflevering af kort præsentation 
fra de opstillede kandidater  
4. maj: Bestyrelsen orienterer forældrene om 
valg, opstillede kandidater og frist for at afgive 
stemme 
17. maj: Frist for afgivelse af stemme er kl. 12 
Bestyrelsen være til stede på skolens p-plads i 
dagene op til d. 17. maj, så forældre nemt kan 
afgive deres stemme. 
21. maj: Resultatet af valget offentliggøres 
 

v/Marie og Thomas 

19.00 – 19.20 
 

Lektieprincip - forslag til procesplan 
 
Vi har et ønske om at drøfte lektier på tværs af 
de forskellige grupper på skolen. Lektier er en 
stor del af skolen, men vi drøfter dem sjældent. I 
skolebestyrelsen oplever vi, at det er meget 
forskelligt, hvordan der arbejdes med lektier i de 
forskellige klasser. Først ønskes en drøftelse 
med lærergruppen, dernæst en drøftelse i 
forældreforum. Vi ønsker også at inddrage 
elevrådet. Arbejdet skal ende med en 
udarbejdelse af et princip/nogle retningslinjer. 
 
Formålet med arbejdet er, at der arbejdes med 
lektier på Bjørnehøjskolen på et reflekteret 
grundlag. Det er vigtigt at understrege, at 

v/Marie og Thomas 



 

 

formålet ikke er at sætte regler for, hvor mange 
lektier den enkelte lærer må give for. 
 
Der blev nedsat en arbejdsgruppe bestående af 
Thomas, Lasse, Julie og Marie, der arbejder 
videre. 

19.20 – 19.50 Høringssvar til justeret tildelingsmodel 
 
Der skal udarbejdes et høringssvar. I dette skal 
det fremgå, at vi ikke accepterer nogle former 
for besparelser på Bjørnehøjskolen. 

v/Thomas 

19.50 – 20.00 Evt. v/alle 

 

Punkter til kommende møder: 

 

 

 


